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B A Ş Y A Z I 
Değerli Okurlarımız; 

Derelinizin geçen sayısının yayınlanması ile bu sayı arasındaki süre; bizleri bazen üzen, 
bazen sevindiren olaylarla dola ve ne yazık ki, üzen olayların çoğunluğa İle geçti. Bunların 
basında;., elbetteki, Zonguldak'taki Grizu patlamasında madenci arkadaşlarımızın hayatlarım 
yitirmeleri geliyordu. Şimdi sizlere açıklayacağımız ikinci bir olayda ise çok şükür bayatım 
yitiren kimse olmadı ama, bir genç arkadaşımızın umudu ve o arkadaşımızın amada ile bir
likte, bizim de bir kuruluşa, daha doğrusu o kuruluşun yetkili kişilerine olan güven ve sevgi
miz yok' oldu. 

Bandan bir süre imce; Orta Doğu Teknik Üniversitesi Mühendislik Fakültesi tnşaat Botu
mu Hidrolik kısmı şefi olan Sayın Dr. Cahit Çiray'dan, Yönetim Kurulu üyelerimizden bir-; ar
kadaşımız DSfdeki görevi nedeneyle bir teklif almıştır. Sayın Dr. Çiray bu teklifinde; manen
di» seviyesinde bir arkadaşımıza, «Yeraltısuyu Analog modelleriyle ilgili» bir master çabşması 
vermek İstediğini; yeterli derece'de tecrübe ve yeraltısuyu hidroliği ile İngilizce bilgisi olan "bir 
mühendis bulunmasını istiyordu. Teklif, hem yeraltısuyu) ile ilgili modern bir çalışmayı mem
leketimize getirmek; hem de bir arkadaşımıza, ilâve bir öğrenim ve yüksek mühendislik unvanı 
sağlamak; üstemi, bir başlangıç olmak yönünden çok ilginç ve sevindirici İdi. Bu şartlara 
uyan genç bir maden mttfendlsi arkadaşımızı Ankara'ya çağırarak, DSÎ Genel MüdurHiğinlün 
de olur ve tavassutuna sağlamak sureliyle bu arkadaşımızla Üniversiteye gidildi. Sayın Dr. ÇUfry, 
«O.D.T.Ü. Mühendislik Fakültesi Yönetmeliğine göre; master çalışmasının, her bölümce aaeak 
kendi branşındaki mühendislere verilebileceğini; dolayısiyle bu arkadaşımızın inşaat bölümünde 
fark dersleri alması gerektiğini; planlanan çalışmada bu dersler önemli olmadığından; arkadaşı
mızın yıl kaybetmemesi için kabul işleminin Maden Bölümünce yapılmasının daha iyi olacağım; 
bu halde dahi çalışmayı kendisinin yönelmeye hazır olduğunu» ifade etliler. Aynı görüsü %8H)m 
Başkanı sayın Profesör Mehmet Kıcıman da desteklediklerinden; birlikte, Maden Bölümüne gidi
lerek bölüm Başkam sayın Hayrı Erten ve Melih Tokay'la görüşüldü. Burada detayına inmeyi 
gerekil görmediğimiz uzun münakaşalara rağmen, Maden bölümüne bu arkadaşımızı kabul 
ettirmek mümkün olmadı. Sonuç olarak aynı Üniversitenin, aynı Fakültesine bağlı iki bölüm
den İnşaat bölümünün büyük arzu ve gayretle vermek istediği master çabşmasını, Maden bölü
münün hangi nedenle vermek istemediğini, bunun nasıl mümkün olduğunu anlayamadan fafcât 
bir genç arkadaşımız üzgün ve kırılmış, biz ise; bize, bizden olanların anlayışsızlığına -karşıhk 
bize, bizden olmayanların gösterdiği yakınlık ve ilginin ağırlığım omuzlarımızda duyarak Üni
versiteden ayrıldık. Konuyu burada keserek, yorumunu Sayın okurlarımıza bırakıyoruz. 

Sayın Meslekdaşlarnmz, Oda Yönetim Kurulu olarak; Bu dönem çabşmalarmda faaliyet
lerimizi sadece Odalar Kanonunun bize yüklediği büro hizmetleri seviyesinde tutmak isfömîptt*; 
madencilik ve maden mühendisliği hizmetlerinin memleket çapında lâyık olduğu yeri almawma 
yardımcı! olacak çalışmalar da yapmak İstiyoruz. Bu nedenle Yönetim Kurıriu üyelerinin «ara
larında yaptıkları iş bölümünü, Oda heberleri kumunda görebileceksiniz. Ancak, bu fasayet-
terin çoğunluğunun uzun birer ekip çalışması gerektirdiğini, çalışma sonuçlarının yayınlarla ilgi
lilere ve kamu- oyana duyurulmadığı takdirde biç bir önemi olmayacağım takdir edeceksiniz. 
Bu ise, her şeyden önce maddi olanaklara, bağlı bir husustur ve bu günkü yönetim kurula da 
dahil olmak üzere şimdiye kadar yapıldığı şekilde bütün çabalan teberru ve ayni yardan*sağ
lamaya yoğunlaştırmamda yürütülmesi mümkün değildir. Oysaki odamız, 1400 üyesi ile, üyeleri
nin aidatlarının ve fenni nezaretcilik vize harçlarının zamanında ödenmesiyle, kimseye muhtaç 
olmadan; bu çalışmaları yürütebilecek kapasiteye erişebilir. Sayın üyelerimizin özellikle fenni 
nezaret vize harçlarım zamanında ödemelerini rica eder, saygılar sunarız. 

En İyi günler sizlerin olsum. 
MADEN MÜHENDİSLER* ODASI 
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